
Protokół Nr 2/10 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Białogardu w dniu 23 lutego 2010 roku. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej. 
Obecni według załączonej listy.  
 
Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany nazwy i przedmiotu działalności miejskiego zakładu budżetowego – 
Zarząd Budynków i Lokali Komunalnych – druk I, 

b) w sprawie zmiany nazwy i przedmiotu działalności miejskiego zakładu budżetowego – 
Zarząd Obiektów Sportowych i Komunalnych – druk J, 

c)  w sprawie zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie realizacji 
przedsięwzięcia pod nazwą „System gospodarki odpadami i budowa zakładu 
termicznego przekształcania odpadów dla miast i gmin Pomorza Środkowego” – druk 
K, 

d) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej – 
druk A, 

e) w sprawie partycypacji Miasta w kosztach budowy lokali mieszkalnych przez 
Białogardzkie Towarzystwo Budownictwa Społecznego w Białogardzie – druk G, 

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk E, 
g) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Białogard – druk H. 
 
3. Sprawy różne 
 - pismo dot. zakłócania spokoju mieszkańców oraz utrudniania ruchu na ulicy Ludowej 

przez działalność Piekarni Braci  Giemza 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 

Posiedzenie o godz. 14.00  „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Bogdan 
Żurawski. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 
głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 2 
Komisja rozpatrzyła i  zaopiniowała   następujące  projekty  uchwał: 

a) w sprawie zmiany nazwy i przedmiotu działalności miejskiego zakładu budżetowego – 
Zarząd Budynków i Lokali Komunalnych – druk I, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt, głosując za-5 (jednogłośnie). 

b) w sprawie zmiany nazwy i przedmiotu działalności miejskiego zakładu budżetowego – 
Zarząd Obiektów Sportowych i Komunalnych – druk J, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 



 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Sosnowski – stwierdził, że jest bardzo zadowolony z tych projektów, bo od lat zabiegał, aby 

rozdzielić ośrodek sportu od cmentarzy. Na ośrodku sportowym potrzebny jest menadżer. 
K.Leś – pytała czy będą zmiany personalne w ZOSiK-u? 
Burmistrz – odpowiedział, że zostanie ogłoszony konkurs. Za zgodą pracowników z ZOSiK 

przejdą do ZBiLK. To samo  Dyrektor ZOSiK do ZBiLK-u. 
K.Leś – pytała czy Burmistrz myślał, aby zrobić konkurencję w pochówku? 
B.Żurawski – poruszył sprawę potrzeby obniżenia cen za pochówek w Białogardzie. 
Burmistrz – odpowiedział, że w innych miastach jak Kołobrzeg spółki miasta bardzo dobrze 

prosperują w tym zakresie. 
K.Sosnowski – prosił, aby wybrać najlepszą ofertę na stanowisko dyrektora. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e w/w projekt, głosując za-5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie realizacji 
przedsięwzięcia pod nazwą „System gospodarki odpadami i budowa zakładu 
termicznego przekształcania odpadów dla miast i gmin Pomorza Środkowego” – druk 
K, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. ZPiOŚ 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Rychter – opowiedział się za taką spalarnią.  
K.Leś – pytała czy będziemy partycypować w kosztach budowy, jeśli przestąpimy do spalarni? 
Naczelnik – odpowiedziała, że około 85% przekazuje Unia, a resztę Koszalin. Szczegółowe 

informacje przedstawi Dyrektor na sesji Rady. 
A.Styczyński – pytał o lokalizację? 
Naczelnik – odpowiedziała, że w uzasadnieniu uchwały są propozycje lokalizacji. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e w/w projekt, głosując za-5 (jednogłośnie). 

d) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej – 
druk A, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Żurawski – pytał pod co ten teren jest przeznaczony w planie zagospodarowania 

przestrzennego? 
Naczelnik – odpowiedziała, że pod mieszkalnictwo i usługi. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e w/w projekt, głosując za-5 (jednogłośnie). 

e) w sprawie partycypacji Miasta w kosztach budowy lokali mieszkalnych przez 
Białogardzkie Towarzystwo Budownictwa Społecznego w Białogardzie – druk G, 

Przedstawił: Andrzej Nowak, Dyrektor ZBiLK 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e w/w projekt, głosując za-5 (jednogłośnie). 

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk E, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 



K.Leś – pytała co było przyczyną zwiększenia środków na termomodernizację z 280 tys. zł na 
ponad 400 tys. zł?  

Skarbnik – wyjaśniła, że część środków będzie pochodzić z dofinansowania. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e w/w projekt, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
g) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Białogard – druk H. 
Przedstawiła: Marianna Przychodni, Prezes RWiK Sp. z o.o. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – pytała czy poprawi się jakość wody, bo woda jest brudna, gdyż jest to widoczne na 

wymienianych co 3 miesiące filtrach? 
Z.Rychter – prosił, aby zweryfikować jeszcze raz koszty, bo są one bardzo wysokie. 
Prezes RWiK – motywowała, że musi utrzymać odpowiednie standardy i ponosi inne koszty 

stałe. 
Z.Rychter – pytał czy nie przydałoby się w firmie przeprowadzić restrukturyzacji 

zatrudnienia? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że Spółka zatrudnia 170 osób. Prezes uważa, że wręcz 

przeciwnie przydałoby się zatrudnienie zwiększyć. Poziom dostępności cenowej tj. 3-5% 
dochodów na mieszkańca gminy. 

K.Leś – pytała jakie są nakłady inwestycyjne w porównaniu do roku ubiegłego? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że Spółka w ubr miała nakłady inwestycyjne w kwocie 196 mln 

zł, w tym 4 mln 22 tys. zł w mieście Białogard. Natomiast na przedłużenie sieci w 
Białogardzie wydatkowano 105 tys. zł. W 2010 r. planuje się na nową infrastrukturę w 
kwocie około 150 tys. zł. 

K.Leś – pytała czy przy ul. Obotrytów będą roboty wodociągowe? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że będą sieci wodociągowe i po luku kanalizacja ściekowa. 
K.Leś – pytała ile kosztował nowy samochód? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że to urządzenie czyszczące do sieci zakupione za 870 tys. zł. 
 

Komisja zaopiniowała  n e g a ty w n i e, głosując: za-0, przeciw-5, wstrzymało się-0. 

 
Ad 5 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 
A.Styczyński – poruszył sprawę parkowania przy aptece na Placu Wolności. 
Przewodniczący Komisji – poinformował, że zajmie się tą sprawą. 
Dyrektor ZBilK – prosił o spotkanie z Komisją Infrastruktury. 
Przewodniczący Komisji – poinformował, że w kwietniu br. planuje takie spotkanie. 
Z.Rychter – opowiedział o planach w kierunku budownictwa socjalnego. 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1620 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
              

                   Bogdan  Żurawski 


	Ad 5

